
Styrets behandling av forslag om innkjøp av ny dykkerbåt. 
 
Det ble på forrige årsmøte lagt inn forslag om å gi styret fullmakt til å evaluere innkjøp av ny 
dykkerbåt egnet for helårsdykking, dvs.kabin,toalett og varme. 
Flere løsninger og båtyper har vært diskutert, uten at det har blitt konkludert. 
Styret har kommet til at det med nåværende aktivitetsnivå og en vel fungerende RIB, ikke er 
økonomisk ansvarlig å gå til anskaffelse av ny dykkebåt. 
 
For styret, 
Thomas Vandbakk 
 


